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Относно: Електрически автобуси в град Велико Търново

Публично известно е, че Община Велико Търново закупи електрически автобуси. 
През миналата година беше обявено, че се очаква те да бъдат въведени в 
експлоатация през лятото на 2022 г. Във връзка с това моля да отговорите на 
следните въпроси:

1. Колко електрически автобуси са налични?

2. Има ли поръчани допълнителни електрически автобуси, които очакваме да 
бъдат доставени?

3. От какъв тип са - моля посочете техните характеристики!

4. По кои маршрути ще се движат?

5. Кога се очаква да бъдат въведени в експлоатация?

Моля да отговорите устно с писмена форма на отговора.

С уважение,

Якоб ван Бейлен
/общински съветник от групата “ДБ-о7

11 август 2022 г. 
Велико Търново


